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Zápis ze schůze obecního zastupitelstva, která se konala dne 8.3.2017 
v Obecním domě. 
 
Přítomni:          Magdalena Majerová, Petra Knížková, Tomáš Langer, Michal Hubka, Martin Šťastný, ing. Oldřich Pulda 

– zastupitelstvo je usnášeníschopné. Dále občané v počtu cca 7.  
 

Schůzi zahájil v 18,30 starosta obce ing. Oldřich Pulda. 
Byl přečten a schválen zápis z minulé schůze obecního zastupitelstva. 
 

 
 
Rozpočtové opat ření č. 1 
 
Starosta předkládá rozpočtové opatření č. 1 (viz příloha) 
 
Usnesení č. 91 – rozpo čtové opat ření č. 1 – schváleno všemi členy zastupitelstva. 
 
 
 
Zpráva finan čního a kontrolní výboru 
Kontrolní výbor předložil zprávu ze dne 6.3.2017 
 
Usnesení č. 92 – zpráva kontrolního výboru – schváleno všemi členy zastupitelstva. 
 

 
 

Realizace chodníku 
 
Návrh starosty: spolupráce s odborníkem v oboru staveb, která bude mít cíl – technické a obchodní 
prověření stavby chodníku, přípravu stavby pro dokončení, zaplacení díla, přejímku, záruky a kolaudaci. 
Faktura, zaslaná obci v lednu 2017 bude do vyřešení vrácena dodavateli. Spolupráce bude zahájena na 
základě nabídky, potvrzení výběru kandidáta a smlouvy. Obec i dodavatel poskytnou podklady, které si 
odborník vyžádá. Odborník předloží mimo jiné i čestné prohlášení o nepodjatosti. 
 
Usnesení č. 93 – Návrh starosty na spolupráci s odborníkem v oboru staveb – schváleno všemi členy 
zastupitelstva 
 
 
 
 
 
 
Obecní zastupitelstvo bere na v ědomí: 
 

1. Pan Tomáš Langer odstoupil z funkce místostarosty. 
2. Na stavbu víceúčelového hřiště bude přijat stavební dozor. 
3. Na dokončení stavebních prací v lokalitě parcel Topolová bude přijat stavební dozor. 
4. Doporučení starosty – najít lepší umístění pro kontejnery na tříděný odpad (u pana Goldšmída, 

nebo v ulici k rybníku, …) 
5. Zastupitelstvo bude dále uvažovat o možnosti zřízení dětského hřiště i plochy pro toto hřiště. 
6. Starosta představil plány pozemkových úprav, zejména cesty a jejich vybavení. 



7. Starosta zahájil další jednání se SúS s cílem dokončení rekonstrukce silnice 275 a silnice ve směru 
Chudíř. 

8. Příští schůze se uskuteční 19.4.2017 od 19,00 v Obecním domě, program  
o Přečtení zápisu z minulé schůze 
o Zprávy výborů 
o Rozpočtová opatření 
o Realizace staveb v obci 
o Odměny spolkům 
o Diskuze  

 
Schůze byla ukončena starostou obce ve 21,30 hod. 
 

9.3.2017 
 
 
 
Ing. Oldřich Pulda     Ověřovatelé 
starosta 


